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Protokół Nr LXXXVIII.2023 

z obrad LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 27 listopada 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2023 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 19:45 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

 

Ad. 1  

Otwarcie obrad LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki. Poinformował jednocześnie, że sesja została zwołana 

zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. 

Dz. U. 2023.40 ze zm.) na wniosek Burmistrza Drezdenka Karoliny Piotrowskiej 

(pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Powitał Burmistrza 

Drezdenka Karolinę Piotrowską, Zastępcę Burmistrza Mateusza Grzymałowskiego, 

Skarbnika Gminy Joannę Bajcar, pracowników Urzędu oraz radnych (lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 2, lista obecności gości załącznik nr 2a do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 
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3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi realizować zadania 

pożytku publicznego na 2024 rok – druk nr 562/23. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028 - druk nr 563/23. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 – druk nr 564/23. 

6. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 – druk nr 565/23. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Niegosław ul. Niegosławska – druk nr 566/23. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Drezdenku przy Parku Kultur Świata – druk nr 567/23. 

9. Projekt uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych – druk 

nr 568/23. 

10. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych – druk nr 569/23. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Drezdenko – 

druk nr 570/23. 

12. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – druk nr 571/23. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2023 rok – druk nr 572/23. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2023-2029 – druk nr 573/23. 

15. Zamknięcie obrad LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi realizować 

zadania pożytku publicznego na 2024 rok – druk nr 562/23. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi 
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realizować zadania pożytku publicznego na 2024 rok – druk nr 562/23 (projekt 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że z przyczyn 

technicznych w głosowaniu nie bierze udziału radna K. Kozicka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Sylwia Słomińska, 

Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Kozicka 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/545/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami mogącymi realizować zadania pożytku publicznego na 

2024 rok  (uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 - druk nr 563/23. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w ustanowienia programu osłonowego 

,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 - druk nr 563/23 (projekt stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Sylwia Słomińska, 

Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Kozicka 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/546/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie 

ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028 (uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028 – druk nr 564/23. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały. 

Radny A. Kołwzan zapytał jakie kryterium dochodowe było do tej pory. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej W. Kantor-Kmiecik poinformowała, że 

również było 200% czyli proponuje przedłużenie na kolejne 4 lata. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania  

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem w zakresie dożywiania „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 – druk nr 564/23 (projekt stanowi załącznik nr 

6 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/547/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem w zakresie dożywiania „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028 (uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 – druk nr 565/23. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 

https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
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osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028 – druk nr 565/23 (projekt stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/548/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego 

na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 (uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Niegosław ul. Niegosławska – druk nr 566/23. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Niegosław ul. Niegosławska – druk nr 

566/23 (projekt stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/549/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

Niegosław ul. Niegosławska (uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu). 

 

https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Drezdenku przy Parku Kultur Świata – druk nr 567/23. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Drezdenku przy Parku Kultur Świata – druk nr 

567/23 (projekt stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/550/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

Drezdenku przy Parku Kultur Świata (uchwała stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych 

wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych – druk nr 568/23. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczania do 

sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 

szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych – druk nr 568/23 (projekt stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
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Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/551/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie zasad 

przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych 

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych (uchwała stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych – druk nr 

569/23. 

Radny A Kołwzan odnośnie sposobu obliczania wartości do zapłaty za wykup prawa 

do własności - dwudziestopięciokrotność kwoty stanowiącej iloczyn dotychczasowej 

stawki procentowej opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego oraz wartości 

nieruchomości gruntowej określonej na dzień zawarcia umowy sprzedaży zapytał jak 

to będzie wyglądało w stosunku do sprzedaży, które do tej pory były prowadzone. 

Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Przestrzennej Zbigniew Śpiewak 

odpowiedział, że ta uchwała dotyczy przypadków epizodycznych, ponieważ do 

ustawy wprowadzono cały dział o gospodarce nieruchomościami dział 6A, który 

będzie dotyczył przypadku, gdzie użytkownik wieczysty zawnioskuje, ale tylko do 31 

sierpnia 2024 roku i musi spełniać określone warunki m.in. działka musi być 

zabudowana i oddana w użytkowanie wieczyste przed 1997 rokiem oraz 

zagospodarowana zgodnie z celem, na który została oddana w umowie. Wyjaśnił, że 

jeżeli zostaną spełnione warunki i jest roszczenie to Burmistrz nie może odmówić 

użytkownikowi wieczystemu zawarcia umowy sprzedaży takiej nieruchomości na jego 

rzecz.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych – druk 

nr 569/23 (projekt stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/552/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie 

szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych (uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu). 

 

https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
https://drezdenko.esesja.pl/posiedzenie/1e535809-dd72-4#collapse8
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Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy 

Drezdenko – druk nr 570/23. 

Radny A. Kołwzan: 

- zapytał czy coś się zmienia w stosunku do tego, co było do tej pory, jeśli chodzi  

o linie, 

- zapytał dlaczego zmieniane są godziny odjazdów autobusów, które dowożą dzieci, 

- zwrócił uwagę, że należy poprawić podstawę prawną w uchwale, ponieważ błędnie 

jest podany dziennik ustawy o samorządzie gminnym. 

Na pytania radnego odpowiedziała Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska: 

- linie zostają takie, jakie były, natomiast zmianie ulega część kursów głównie  

z uwagi na sugestie mieszkańców, gdyż zwracali uwagę, że w niektórych godzinach 

autobusy były niewykorzystywane. W kwestii zmiany autobusów szkolnych zwróciła 

uwagę, że Gmina ma rozległą sieć szkół a dodatkowo brana jest pod uwagę szkoła 

ponadpodstawowa.  

Odbyła się dyskusja w sprawie kursowania autobusów w szczególności tych 

szkolnych, a także godzin spożywania obiadów przez uczniów i organizacji pracy 

stołówki szkolnej, co ma związek z dowozami. 

Radny Ł. Kołwzan zapytał czy we wskazanym projekcie uwzględniony jest 

przystanek na Radowie, a co za tym idzie autobus w tamten rejon. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że nie jest uwzględniony. 

Radny Ł. Kołwzan zapytał w jakim celu ustanowiono przystanek w tamtym rejonie, 

jeżeli nie będzie prowadzony autobus. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że nie była wnioskodawcą 

uchwały, która ustanawiała przystanek.  

Radny D. Matela-Libera zauważył, że Burmistrz przed chwilą powiedziała, żeby nie 

dzielić dzieci ze szkoły podstawowej i ponadpodstawowej, a w tym momencie jak 

radny Ł. Kołwzan zapytał o przystanek na Radowie to sama dzieli mieszkańców, 

gdyż jedni mają przystanek, a inni nie mają przystanku. Przypomniał, że radny  

Ł. Kołwzan wnioskował o ten przystanek, został on przegłosowany a na dzień 

dzisiejszy przystanku nie ma. Radny D. Matela-Libera stwierdził, że Burmistrz raz 

mówi, żeby nie dzielić, a potem pokazuje, że sama dzieli mieszkańców. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że wręcz przeciwnie, ponieważ są normy,  

w których zakłada się, że dziecko może bezpiecznie dojść do przystanku, pokonując 

określoną liczbę metrów. Dodała, że gdyby takimi kategoriami równo traktować 

wszystkich mieszkańców, to w większości miejscowości, szczególnie wiejskich, 

trzeba stworzyć po dodatkowych 5, 10 a czasami 15 przystanków, jeżeli odcinek, pół 

kilometra jest za duży. 

Radny D. Matela-Libera zwrócił uwagę, że chodzi o osoby starsze, które mają 

problem z poruszaniem się i z pokonywaniem większych odcinków do przystanku. 

Zapytał w czym jest problem, aby usytuować na Radowie przystanek. Radny  

D. Matela-Libera zadał pytanie czy może to jest spowodowane tym, że burmistrz nie 
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jest po drodze z radnym i robi wszystko przeciwko radnemu, który jest z Radowa  

i ogólnie robi przeciwko mieszkańcom Radowa. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że chciałaby, żeby były 

możliwości i pieniądze na to, aby na wszystko starczyło. Dodała, że liczy na to, że 

przy budżecie będzie merytoryczna dyskusja i wówczas radni wskażą wprost skąd te 

środki wziąć i jak je zaplanować. K. Piotrowska stwierdziła, że jak będzie miała jasne 

wytyczne to chętnie je zrealizuje. Zaprosiła radnego do pracowników 

merytorycznych, którzy wyliczą koszty. Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że 

podczas wyborów nikt nie skorzystał z transportu. 

Radny D. Matela-Libera wyraził nadzieję, że osoby odpowiedzialne za projektowanie 

budżetu, które miesięcznie za tego typu pracę otrzymują wynagrodzenie przygotują 

takie zestawienie finansów, gdyż są to osoby, które odpowiadają i są przeznaczone 

do tego typu rzeczy. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zapytała czy radny zna jakiś inny system 

wynagradzania urzędników państwowych niż miesięczna pensja za pracę. 

Radny D. Matela-Libera odpowiedział, że nie, ale Burmistrz ceduje na radnych, a są 

pracownicy Urzędu, którzy też mogą przygotować tego typu zestawienie. 

Burmistrz K. Piotrowska zaprzeczyła informując, że prosiła radnego, żeby zwrócił się 

do merytorycznych pracowników, którzy właśnie pomogą i dadzą jasne wytyczne. 

Radny D. Matela-Libera podkreślił, że Burmistrz inaczej odpowiedziała i poprosił, aby 

nie odwracać kota ogonem. 

Radny A. Kołwzan w związku z dyskusją, która się przed chwilą wywiązała poprosił  

o przygotowanie kosztów, jakie zostaną wygenerowane w związku z wydłużaniem 

jednej z linii na tzw. dawne Radowo. Dodał, że Rada Miejska uchwalając przystanki 

zadecydowała, że na Radowie ma być przystanek i wykonanie powierzyła 

Burmistrzowi, więc nie rozumie, po co ta dyskusja. 

Burmistrz Drezdenka zapytała czy ma przygotować koszty tylko dotyczące 

przystanku na ul. Podgórnej czy również objąć kosztami Goszczanowo i wsie 

przyległe, a więc ten kierunek, który nie jest skomunikowany w tym momencie. 

Radny A. Kołwzan przypomniał, że mowa jest przystanku na Radowie i prosi  

o koszty wydłużonej tej linii na Radowo. 

Radna K. Kozicka poprosiła o wszystko tak jak zasugerowała Burmistrz, gdyż chce 

znać koszty również kolejnej linii, żeby wszyscy wiedzieli o czym mowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na 

terenie gminy Drezdenko – druk nr 570/23 (projekt stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Karolina Kozicka, Andrzej Miron, Sylwia 

Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 
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PRZECIW (5) 

Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, Dariusz Krysa, Damian 

Matela-Libera 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/553/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na terenie gminy Drezdenko (uchwała stanowi załącznik 

nr 19 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – druk nr 571/23. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – 

druk nr 571/23 (projekt stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/554/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie 

ustanowienia pomnika przyrody (uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2023 rok – druk nr 572/23. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

materiały. 

Skarbnik Gminy J. Bajcar poprosiła o wniesienie jeszcze jednej poprawki polegającej 

na przeniesieniu w wydatkach - z działu 90001 z § 4.300 z zakupu usług pozostałych 

zdjąć kwotę 287.000,00 zł i przenieść ją na dział 90095 § 601 wydatki na zakup  

i objęcie akcji i udziałów. Wyjaśniła, że jest to związane z objęciem przez Gminę  

w podwyższonym kapitale PGKiM Sp. z o.o. 5740 nowych udziałów o wartości 

nominalnej 50 zł każdy, co daje wartość 287.000,00 zł. Wyjaśniła, że przeniesienie to 

związane jest z tym, że środki były zagwarantowane w § pozostałe usługi, bo to jest 



11 

 

realizacja wieloletniego planu modernizacji sieci WOD-KAN, natomiast, jeżeli 

wnoszone są do spółki jako akcje, to jest to wydatek inwestycyjny, dlatego trzeba je 

przenieść. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy podwyższany jest kapitał firmy. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że przekazywane są środki 

finansowe zgodnie z realizacją wieloletniego planu gospodarki wodno-kanalizacyjnej, 

który został opracowany wspólnie z PGKiM i w którym został przedstawiony podział 

pomiędzy spółkę a Gminę Drezdenko w związku z inwestycjami wodno-

kanalizacyjnymi. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy w tej chwili to PGKiM będzie realizował część zadań? 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że tak, głównie związanych z pracami 

utrzymaniowo-modernizacyjnymi wymienionymi literalnie w planie zatwierdzonym 

dwa lata temu. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że w przypadku ulicy w Niegosławiu proponuje się 

zwiększyć kwotę o 30.000,00 zł na nadzór inwestorski podobnie jak w przypadku ul. 

Transportowej. Zapytał dlaczego w tym roku wydawane są środki skoro w wieloletnim 

planie finansowym realizacja tych inwestycji jest w 2025 r. Radny A. Kołwzan zadał 

drugie pytanie odnośnie tych inwestycji -  w jakiej wysokości Gmina otrzymała środki, 

jaka jest łączna wartość kosztorysowa każdej inwestycji i jaki jest procent 

dofinansowania w każdym przypadku. 

Odpowiadając na pytanie radnego Burmistrz Drezdenka poinformowała, że w obu 

przypadkach czyli ul. Transportowej i Niegosławskiej jest to 50% kosztów 

kwalifikowanych inwestycji, ponieważ jest to Fundusz Dróg Samorządowych. Jeżeli 

chodzi  o nadzór inwestorski zwróciła uwagę, że instytucja dotująca żąda, aby 

wszcząć proces inwestycyjny w postaci właśnie umowy albo z wykonawcą albo  

z inspektorem nadzoru inwestorskiego jako pierwszą umową wywołującą inwestycję. 

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że z Wieloletniej Prognozy Finansowej wynika, że 

gro robót jest przepisanych na rok 2025. Zapytał dlaczego. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że z uwagi na montaż finansowy jaki udało się 

do tych inwestycji sporządzić. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy to znaczy, że w całym 2024 nie będzie robione nic,  

a dopiero w 2025 będą realizowane inwestycje. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że nie ponieważ będą 

wykorzystywane środki z dotacji. 

Radny A. Kołwzan poprosił o przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił przerwę w obradach. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że jeżeli chodzi o ul. 

Niegosławską w Niegosławiu to dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg wynosi 50%  czyli 565.283,00 zł, zadanie dotyczące ul. Transportowej 

było ostatnie na liście, które się zakwalifikowały do dofinansowania i Gmina 

Drezdenko otrzymała 39% wsparcia - przy całkowitych kosztach zadania 

1.784.779,00 zł, wkład własny Gminy będzie wynosił 1.090.000,00 zł, a więc 

niespełna 700.000,00 zł. 
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Radny A. Kołwzan zauważył, że wprowadzane są następne inwestycje ze względu 

na dofinansowania, ale zapytał, co z przetargiem na bibliotekę, na drugi etap 

modernizacji. Poinformował, że rozpisane są negocjacje cenowe, ale czas ucieka i za 

chwilę będzie sytuacja, że trzeba będzie oddać 500.000,00 zł z pierwszego etapu. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy Burmistrz zagwarantuje środki po zakończeniu 

negocjacji, co będzie gwarancją bezpieczeństwa dla budżetu w postaci 

niewydawania dodatkowego pół miliona złotych plus odsetki, za dotację 

wykorzystaną w pierwszym etapie, która będzie musiała zostać zwrócona. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwróciła uwagę, że radny powtórzył pytania, 

które skierował w formie dostępu do informacji publicznej, więc zostaną one w ten 

sposób dostarczone.  

Radny A. Kołwzan powiedział, że w tym miejscu należy wspomnieć o kolejnym 

kuriozum, gdyż jest listopad, sesja jest zwołana w trybie nadzwyczajnym, punktów 

jest 15 i 13 projektów uchwał. Dodał zgodnie z planem pracy Rady Miejskiej powinna 

w tym miesiącu być planowa sesja wraz z punktem realizacja zadań inwestycyjnych 

w 2023 roku. Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że Przewodniczący nie zwołuje sesji 

planowej, w związku z tym Burmistrz jako wnioskodawca nie wstawia do w porządku 

obrad sesji punktu wnioski i interpelacje – nie można zapytać o ważne sprawy. 

Ponownie zapytał o kwestię dalszej realizacji modernizacji biblioteki. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że jeżeli chodzi o bibliotekę to dużo 

zależy od tego na jakim poziomie zakończą się negocjacje. Dodała, że kwota, która 

została w przetargu najniższa z uzyskanych przekroczyła o ponad 800.000,00 zł 

aktualną wycenę, więc pierwsze pytanie – o ile uda się wynegocjować niższą ofertę, 

po drugie - czy uda się znaleźć środki na dołożenie i po trzecie jaki jest bufor, który 

powinno się dołożyć ponad wycenę kosztorysanta, który kalkulował elementy. 

Radny A. Kołwzan stwierdził, że nie martwiłby się o ten bufor, ponieważ jeżeli  

z przetargu na miasteczko ruchu drogowego, gdzie wartość kosztorysowa była 

130.000,00 zł a dołożono 360.000,00 zł i nie było problemu to w przypadku biblioteki 

również nie powinno go być. Dodał, że najważniejsze jest, że Gminie grozi 

500.000,00 zł do zwrotu. Radny A. Kołwzan poinformował, że Powiatowy Inspektor 

Nadzoru Budowlanego wszczął postępowanie w sprawie stanu technicznego tego 

budynku i należy mieć świadomość, że może to się skończyć zamknięciem biblioteki 

ze względu na zły stan techniczny obiektu. 

Radny Andrzej Miron z przykrością stwierdził, że radni zaczynają licytować się, co 

jest ważniejsze, gdyż tu trzeba oddać 500.000,00 zł a z drugiej strony nie należy 

stawiać na szali 800.000,00 zł czy 900.000,00 zł dotacji. Dodał, że jest to przykre, bo 

zamiast się cieszyć, że udało się pozyskać jakieś pieniądze a droga jest ważna dla 

mieszkańców tamtej części to odrzuci się ten projekt ze względu na to, że ktoś chce 

zrobić coś innego. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwracając się do radnego A. Kołwzana 

powiedziała, że w dalszym ciągu uważa, że zagrywki radnego są czysto 

populistyczne i cieszy się, że chociaż pod koniec kadencji zaczął się interesować 

biblioteką. Dodała, że jeżeli chodzi o nadzór, to oczywiście wszczął kontrolę, ale od 

wydawania wyroków jest właśnie Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, a nie 
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radny, więc powstrzymałaby się z wyrokowaniem do wyników kontroli. Burmistrz 

Drezdenka zwróciła uwagę, że jeżeli już ma się tak dramatyzować to m.in. rządy 

radnego doprowadziły do tego, że strasznie dużo obiektów na terenie całej gminy 

Drezdenko ma nadzór budowlany, wszczęte procedury, które obecnie są 

naprawiane. Jako przykład podała siedzibę Ośrodka Pomocy Społecznej  

i Środowiskowego Domu Samopomocy, przedszkole, które było w stanie krytycznym 

i miało tylko czasowe dopuszczenie do użytkowania obiektu, ale udało się wybrnąć  

z tego i wybudować bezpieczny budynek, kanalizacja na Poniatowskiego  

i Żeromskiego, gdzie ludziom fekalia wybijały w domach, bo nikt się tym tematem nie 

zajmował i dopiero w tej kadencji wybrzmiał i w tej kadencji udało się znaleźć 

1.500.000,00 zł żeby zacząć tę inwestycję. K. Piotrowska zaznaczyła, że znalazłaby 

jeszcze wiele zaniedbań, które powodują, że teraz trzeba wziąć na swoje barki takie 

inwestycje, jak ta w bibliotece, której bardzo kibicuje i w której od początku 

uczestniczy. Dodała, że nieprzyzwoitym jest, żeby z ust radnego takie rzeczy padały. 

Radny A. Kołwzan podziękował za przypomnienie, że rządził. Dodał, że tak się 

składa, że rządził tak naprawdę tylko parę lat, a całą resztę był organem 

stanowiącym, więc należy rozróżnić te dwie rzeczy. Radny A. Kołwzan stwierdził, że 

to nie były zaniedbania, tylko to był również wybór priorytetów. Powiedział, że nie 

odnosiłby się do biblioteki, gdyby nie to, że remont jest rozpoczęty i jest ewidentny 

brak woli, żeby go skończyć, więc po postu trzeba odłożyć wszystkie spory na bok i 

pomyśleć, że na szali jest do zwrotu 500.000,00 zł. Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, 

że bardzo często do różnych inwestycji należy dokładać środki i to jest naturalne. 

Dodał, że nie wypiera się tego, że rządził i parę ładnych rzeczy zostało w tym czasie 

zrobionych mimo, że nie było takich dofinansowań jakie są teraz, wystarczy się 

przejść po mieście i ocenić a jeśli ktoś nie wie to służy informacją, bo można o wielu 

rzeczach nie wiedzieć lub zapomnieć a także nie chcieć wiedzieć. 

Burmistrz Drezdenka stwierdziła, że mimo wszystko wydaje jej się, że radny nie jest 

do końca szczery, bo jeżeli chociażby obniża się podatki, nie pozwala się regulować 

podatków, mimo że są najniższe w powiecie, co uszczupliło przyszłoroczny budżet o 

1.600.000,00 zł a potem kreuje żądania to jest brak konsekwencji. Dodała, że radny 

pięknie mówi o dokonywaniu wyborów, o tym, że wszystko po kolei,  ale jest w tym 

dużo zaprzeczeń. 

Radny A. Miron potwierdził słowa Burmistrz K. Piotrowskiej o tym, że jak głosowane 

były 

podatki to niektórzy radni nie widzieli tych pieniędzy a teraz nagle się mówi, że trzeba 

wybierać i stawać przed dylematem czy rezygnować z dróg czy dalszego remontu  

biblioteki. Dodał, że ludzie liczyli na dojazd ul. Transportową czy Niegosławską, gdyż 

od wielu lat ona jest nieprzejezdna a powstał tam zakład ECO-PAK. Podkreślił, że 

jest to nie w porządku wobec ludzi, którzy tam mieszkają. 

Radna K. Kozicka zwróciła uwagę, że Gmina jeszcze nie została wezwana o zwrot 

dotacji a poza tym to jest zawsze daleka droga, żeby Gmina taką dotację musiała 

oddać. Zwróciła się z pytaniem do radnego czy jest w posiadaniu tego dokumentu  

i czy jest to wszczęcie na donos czy jest z urzędu. 
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Radny A. Kołwzan odpowiedział, że wystarczy, że pójdzie do biblioteki, poprosi  

o dokument i dyrektor ma obowiązek udostępnić radnemu. Dodał, że nie ma pojęcia 

czy postępowanie było wszczęte z urzędu czy na wniosek. 

Radna K. Kozicka poprosiła, aby radny A. Kołwzan nie straszył radnych, że zaraz 

trzeba będzie zwracać 500.000,00 zł, bo tak szybko się to nie dzieje. 

Radny A. Kołwzan wyjaśnił, że jeżeli nie zostanie zrealizowany drugi etap inwestycji 

to trzeba będzie zwrócić środki otrzymane za pierwszy, bo takie są warunki projektu. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska przypomniała, że kiedy na sesji w której 

odrzucona została jej propozycja regulacji podatków, zapytała wprost gdzie ma te 

środki zaoszczędzić radny A. Kołwzan odpowiedział, że projekt budżetu jest sprawą 

Burmistrza i po przedstawieniu zmian zostanie on ponownie przez radnych 

przeanalizowany. Dodała, że rozumie, że jedynym pomysłem radnego jest 

rezygnacja z inwestycji drogowych, nieskorzystanie z dotacji na inwestycje drogowe  

i skupienie się tylko i wyłącznie na bibliotece. Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska 

zapytała czy radny zgodzi się, że skoro wszyscy solidarnie odpowiadają za rozwój 

Gminy to należy wrócić do regulacji podatków. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że konkludując to wszystko uważa, że Gmina jest źle 

zarządzana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił przerwę w obradach. 
Radny A. Kołwzan złożył wniosek formalny o przerwanie obrad sesji w dniu 

dzisiejszym i wznowienie ich po zakończenie negocjacji w sprawie przetargu na 

bibliotekę. Wyjaśnił, że radni nie są przeciwko tej uchwale tak jak to przedstawiano. 

Dodał, że projekt nie zawiera nic takiego pilnego, co by nie mogło tydzień poczekać. 

Burmistrz Drezdenka nie zgodziła się z argumentacją radnego, ponieważ mimo 

wszystko w tej uchwale jest dość sporo rzeczy, m.in. kwestie ulicy Transportowej 

muszą być rozwiązane do końca miesiąca. 

Radny A. Kołwzan zapytał jakie będą konsekwencje w przypadku, jeśli do końca 

miesiąca nie zostanie podpisana umowa z inspektorem nadzoru. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że nie będzie można realizować tego 

zadania, co jest określone w dokumentach dotacyjnych dofinansowania a umowa jest 

z datą październikową i jest 30 dni od podpisania umowy. Dodała, że w tej uchwale 

nie ma ani grama środków, które de facto można  później przesuwać na bibliotekę, 

więc nie ma to żadnego związku. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że nie można nic zmieniać w samej uchwale, dlatego to 

jest jedyne rozwiązanie i element nacisku, żeby projekt biblioteki realizować. 

Radny A. Miron stwierdził, że Burmistrz jasno powiedziała, że pieniędzy z dróg nie 

można przekazać na bibliotekę, więc tu nie ma żadnej zależności. Dodał, że można 

zawrzeć dżentelmeńską umowę, że temat biblioteki na pewno powróci. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy można liczyć na zawarcie takiej umowy, że temat 

biblioteki będzie realizowany.  

Radny A. Miron stwierdził, że radny A. Kołwzan ma doświadczenie, więc może 

pokaże skąd można wziąć pieniądze na realizację tego projektu.  

Radny A. Kołwzan stwierdził, że żaden radny nie jest w stanie powiedzieć skąd wziąć 

w trakcie roku środki, ponieważ nie mają w ciągu roku na bieżąco wglądu  
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w wykonanie budżetu i gdzie, jakie środki są ewentualnie wolne, dlatego należy 

kierować pytania w stronę Burmistrza. Dodał, że radnych interesuje tylko to, aby nie 

oddawać 500.000,00 zł i żeby biblioteka została skończona. Radny A. Kołwzan 

zwrócił dodatkowo uwagę, że jeżeli Gmina zrezygnuje z tego projektu to przez 

następne 15 lat biblioteka jest na czarnej liście i nie może się ubiegać o żadne środki 

dotacyjne z instytutu książki. 

Radny A. Kołwzan zwrócił się do Burmistrz K. Piotrowskiej z pytaniem czy jest wola, 

żeby po zakończeniu negocjacji kontynuować projekt związany z biblioteką i czy 

Burmistrz podejdzie do szukania pieniędzy w budżecie? 

Burmistrz K. Piotrowska stwierdziła, że nie wie co ma odpowiedzieć, ponieważ 

ilekroć szuka różnych działań w budżecie to jest posądzana o niegospodarność i 

rozrzutność. Dodała, że cokolwiek zaproponuje, radny zawsze jest przeciwko nie 

proponując innego rozwiązania. Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że 

brakuje jej konsekwencji, bo radny będzie ją trzymał za słowo, jeżeli cokolwiek teraz 

zadeklaruje, ale od radnego nie może oczekiwać już tego samego. Powiedziała, że 

nie padnie z jej ust teraz żadna deklaracja, ponieważ nie wie na czym stoi, nie wie 

jakie będą formy negocjacji. Podkreśliła, że tym roku pieniądze są zabezpieczone do 

kwoty 3.400.000,00 zł i ponownie już zabezpieczonych jest na ten rok ponad 

1.300.000,00 zł. K. Piotrowska zwróciła uwagę, że warunkiem dotacji jest to, że do 

końca tego roku trzeba wydać 600.000,00 zł i to już jest problem, więc ten rok nie ma 

znaczenia, ponieważ nie uda się wbudować 2.000.000,00 zł. Podkreśliła, że trzeba 

naprawdę bardzo mocno egzekwować od wykonawcy, żeby był w stanie przerobić 

wymagane przez instytut 600.000,00 zł, bo takie były założenia projektowe. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy jej wola, bo on jej nie widzi. 

Burmistrz K. Piotrowska zapytała jaka jest propozycja radnego. 

Odbyła się dyskusja w sprawie problemów związanych z realizacją projektu. 

Radny A. Kołwzan poinformował, że w trakcie przerwy odbyła się rozmowa ze 

Skarbnikiem Gminy, która wyjaśniła, że w projekcie tej uchwały są rzeczy, które 

muszą być przyjęte w tej chwili, bo jeżeli nie to przepadną.np. covidowe. 

Poinformował, że wycofuje wniosek, ponieważ byłoby to nierozsądne. Radny A. 

Kołwzan podkreślił, że w sprawie biblioteki trzeba dojść do porozumienia. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Drezdenko na 2023 rok – druk nr 572/23 (projekt stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Andrzej Miron, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Damian Matela-Libera, Tomasz Walczak 
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NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/555/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2023 rok (uchwała stanowi załącznik nr 

23 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2023-2029 – druk nr 573/23. 

Skarbnik Gminy J. Bajcar poprosiła o naniesienie tej samej poprawki,  ponieważ 

jeżeli przenosi się z wydatków bieżących na wydatki majątkowe to z automatu 

zmieniają się pozycje w WPF-ie, więc to przeniesienie zostanie także uwzględnione 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Radni nie wnieśli uwag. 
Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2023-2029 – druk nr 573/23 (projekt stanowi 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LXXXVIII/556/2023 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 27 listopada 2023 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2023-2029 (uchwała 

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 15 

Zamknięcie obrad LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i LXXXVIII sesję Rady 

Miejskiej uznał  za zakończoną. 

 

Sporządziła:  

Joanna Ambroziak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mariusz Suchecki 



17 

 

 

Wyciąg z ustawy  z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(…) 

Art. 19. Organy, o których mowa w art. 18 ust. 1 i 2, sporządzają i udostępniają 

protokoły lub stenogramy swoich obrad, chyba że sporządzą i udostępnią materiały 

audiowizualne lub teleinformatyczne rejestrujące w pełni te obrady. 

Art. 20. Przepisy art. 18 i 19 stosuje się odpowiednio do pochodzących  

z powszechnych wyborów kolegialnych organów jednostek pomocniczych jednostek 

samorządu terytorialnego i ich kolegialnych organów pomocniczych. 

(…) 

Materiał audiowizualny dotyczący LXXXVIII został udostępniony pod adresem 

publikacyjnym: https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/42959/lxxxviii-sesja-rady-

miejskiej-w-drezdenku-w-dn-27-listopada-2023-r.htm 

 

https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/42959/lxxxviii-sesja-rady-miejskiej-w-drezdenku-w-dn-27-listopada-2023-r.htm
https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/42959/lxxxviii-sesja-rady-miejskiej-w-drezdenku-w-dn-27-listopada-2023-r.htm

